
Oświadczenie złożone 
przez senatora Macieja Grubskiego  
oraz senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego 
na 21. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 listopada 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do podsekretarza stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i 
Administracji Adama Rapackiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Po zapoznaniu się z wydaną w dniu 4 czerwca 2008 r. opinią prawną sporządzoną przez Biuro 
Prawne Komendy Głównej Policji dotyczącą drogi awansu policjantów na wyższe stopnie 
służbowe oraz dokumentem nazwanym "Porozumienie" - chodzi o porozumienie zawarte 
pomiędzy komendantem wojewódzkim Policji w Łodzi a organizacją związkową NSZZ 
Policjantów województwa łódzkiego, reprezentowaną przez jej zarząd wojewódzki - zwracamy 
się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o udzielenie informacji, czy treść zawartego 
porozumienia, na podstawie którego realizowane były awanse policjantów w województwie 
łódzkim, jest zgodna z tą opinią prawną. 

W naszej ocenie, w świetle informacji, jakie docierają do nas od policjantów podczas dyżurów 
senatorskich, decyzje personalne dotyczące awansów realizowane przez Pana Lecha Biernata, 
komendanta wojewódzkiego Policji w Łodzi, pozbawiły możliwości awansu bardzo zasłużonych 
policjantów. 

W związku z tym prosimy Pana Ministra o udzielenie następującej informacji: czy wcześniej 
docierały do KGP informacje dotyczące tego problemu i czy KGP badała tę sprawę. 

Z uwagi na dobro skrzywdzonych policjantów uprzejmie prosimy Pana Ministra o pilną 
odpowiedź. 

Z poważaniem 
Maciej Grubski 
Krzysztof Kwiatkowski 
 


